

**Referat af bestyrelsesmøde
torsdag den 8. januar 2026
hos Lea**

Deltog: Louise, Katja, Merete, Dahlia, Lea D, Lea og Jill

Afbud fra: Nancy, Olivia, Jørn, Katrine, Anita

- **Godkendelse af referat samt opfølgning**

- Referatet fra bestyrelsesmødet d. 8. december blev godkendt.

- **Meddelelser**

- Ridesportens dag den 2. maj: Vi afventer stævnedatoer før vi beslutter om vi kan deltage.
 - Der er indstillingsmøde til Folkeoplysningsudvalget i Faxe Kommune den 22. januar. HKR stiller ikke med en kandidat til perioden 2026-2030.
 - Vi har fået ekstraordinært tilskud fra Faxe Kommune på DKK 4.662, som er fordeling af restpulje.
 - Shetlænderforeningen vil gerne leje vores store dressurbane, klubhus og nogle få bokse den 10. maj fra 9-16. Vi forventer at det er ok, men afventer vores stævnedatoer.
 - Der skal indberettes medlemstal til DIF senest 31. januar. I år skal også indberettes type af medlemmer (disciplin) og frivillige. Lea sender en medlemsliste rundt, hvor vi kan angive hvor vi mener medlemmer hører til – man kan godt være i flere grupper.

- **Afholdte aktiviteter**

- **Ryttertræning den 15. december**
 - Der var ok med deltagere, men der var et lille underskud på træningen. 1,5 t koster 2.000, hvor 1 time koster 1.500. **Merete** aftaler 3 nye datoer med Rikke (hhv. feb, marts, april – mandag eller torsdag) og vi laver opslag med de nævnte datoer. Der skal helst være 14 deltagere pr. gang. Hvis vi får for få, må vi aflyse. Ved at fastlægge datoerne for 3 måneder, håber vi at få flere til at deltage, når datoerne er kendt tidligt. Vi skal huske at reklamere for det og lægge det i kalenderen.
 - **Junioraktivitet den 28. december**
 - Der var fin deltagelse – 12 ryttere + 3 uden pony/hest + 3 hjælpere. Det var et meget passende antal. Tur, ringridning og banko blev alle fint afviklet. Dahlia og Olivia vil gerne være hjælpere igen.

- **Kommende aktiviteter**

- **Generalforsamling/Jubilæumsfest**
 - Vi har – i skrivende stund – 61 tilmeldte til festen, men håber på mange flere. Sidste frist er 14. januar. **Lea** udsender reminder på mail og på Facebook.
 - Vi skal printe invitationen og sætte op i stalden og i ridehuset – (hvem?)

- Jørn Rise har meldt fra som Toastmaster – **Lea** hører Jørn Duhn ad om han vil træde til (også som dirigent på generalforsamlingen).
- Mad skal afhentes i SuperBrugsen kl. 16 – **Louise** sørger for afhentning sammen med **Olivia**.
- Der skal dækkes borde og pyntes op fredag den 23. 100-års udvalget melder tidspunkt ud og vil gerne have hjælp (vi har hallen fra kl. 15). Vi skal også have fundet ud af antal og levering af det vi skal låne fra Aversi.
- Vi mangler lærred til fremvisning. **Lea D** hører sin søn ad om lejepris for både lærred og projektor. Vi har pt. ikke en Soundboks, men der skulle være anlæg i hallen (spørg Gitte).
- Indkøbsliste gennemgås på 100-års udvalgmøde den 15. januar. **Lea** og **Jill** deltager.
- Formandsberetningen er klar med få rettelser.
- Alle, der er på valg, er villige til genvalg.
- Ranglister er færdige. **Lea** og **Merete** koordinerer, hvilke ryttere/ekvipager, der skal med på præsentationen.
- **Lea** bestiller poser med "blomster" hos Casa Bazar
- Skal vi lave en "Rosen-parade"? **Jill** laver liste ud fra medlemslisten.
- Hvis muligt afholder vi generalforsamlingen i forrummet – evt. ved at sætte stolerækker op.
- Lea udsender mail med reminder på tilmelding til fest + generalforsamling med henvisning til hjemmesiden, hvor dagsorden m.v. findes.
- **Dressurstævne med åben bedømmelse m. Peter Fischer**
 - Stævnet er aflyst grundet manglende interesse.
- **Spørgeskema til medlemmer**
 - Spørgeskemaet er fint. Der tilføjes et felt med Medlem af HKR: ja/nej
 - **Lea** undersøger om det kan besvares uden at man skal logge ind på en Google-konto.
 - Spørgeskemaet udsendes på mail til alle medlemmer i februar og lægges på hjemmesiden, så ikke-medlemmer også kan besvare - **Lea**
- **Nyt fra udvalgene**
 - **Generalt**
 - **Louise** vil på generalforsamlingen opfordre til at melde sig til et udvalg. Det er svært at gennemføre aktiviteter med så få udvalgsmedlemmer – gælder især Spring-, Dressur-, og Sponsor-udvalg. Evt. skal vi vælge at lave en "prikke-runde".

- **Sponsorudvalg**
 - Lea har lavet et udkast til en aftale med KRAFFT, som **Anita** har fået for at tage det videre med KRAFFT. Vi må have en fast aftale, som overholdes, hvis KRAFFT stadig skal være hovedsponsor. **Lea** følger op med Anita.
 - Nicolaj fra Haslevs Ryttershop ville have tømt og fjernet den container han har haft stående på Stengaard. Vi fik så mulighed for at tage alle de ting vi ville fra den, så vi har et væld af ting nu, der kan bruges som præmier til stævnerne. **Merete** og **Lea** (+ evt. flere) gennemgår tingene og laver et excel-ark med ting og størrelser, som så kan være grundlag for udvælgelse af præmier til stævnerne. Arket ajourføres efter hvert stævne.
 - **Olivia** hører Storsmeden ad, om de evt. vil sponsorere f.eks. hovolie.
- **Springudvalget**
 - Louise vil bestille 100-års spring, men mangler logo. **Lea** sender logo til Louise.
- **Juniorudvalget**
 - **Merete** vil etablere et Aktivitetsudvalg med flere voksne, så det hele ikke hænger på Merete. Man kan så bedre deles om at trække arrangementer.
- **Terrænuudvalget**
 - Efter beskæring/fældning af træer, buske m.v. i terrænet, er der mange små grene m.v. efterladt på jorden. Det er fordelt i nogle zoner rundt i terrænet. Vi skal have ryddet op og vil derfor indkalde til arbejdsdag "Pind og Pizza" søndag den 22. februar, hvor alle opfordres til at komme og give en hånd. Vi vil opdele de fremmødte i grupper, der tager sig af de forskellige zoner, så det er et overskueligt område man skal rense (reserve dato 28/2 el. 01/03)
 - Det skal aftales med Leif, hvor det opsamlede grenaffald skal lægges.
 - Vi opfordrer til, at man tager en trailer, trillebør eller spande med – og handsker. Alle kan være med – store som små.
 - Der laves opslag i stalden, ridehuset og på Facebook. **Lea D** laver udkast.
- **Regnskab og budget**
 - Resultatet for 2025 blev et overskud på ca. 106.000 kr., hvilket er meget tilfredsstillende. Det giver luft til de forventede ekstra omkostninger i 2026 i forbindelse med afviklingen af 100-års Jubilæums tiltag.
 - Regnskabet er afleveret til revisor den 3. januar.
 - **Jill** lægger regnskabet for 2025 på hjemmesiden under kalenderpunktet for Generalforsamlingen.
- **Eventuelt**
 - Der er et stort ønske om varmepumpe og internet i klubhuset. Vi forsøger at få det etableret i 2026, enten i budgettet eller ved puljeansøgning.

- **Næste møde:**
 - Næste møde afholdes mandag d. 9. februar 2026 kl. 18:30 hos Lea.